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§ 38
Skrivelse om Vårbergs centrum
- skrivelse från Centerpartiet

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Alice Vestlin (C) anmäler för Centerpartiet en skrivelse
med förslag till beslut att skicka den till förvaltningen för
beredning.
Tjänstgörande ordförande Sophia Granswed Baat (M) anmäler att
Moderaterna ansluter till skrivelsen.
Ledamoten Conny Gabrielsson (L) anmäler att Liberalerna ansluter
till skrivelsen.
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler att Sverigedemokraterna
ansluter till skrivelsen.

Beslutsgång
Tjänstgörande ordförande Sophia Granswed Baat (M) yrkar att
skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning och hör enhälligt
bifall därtill.

Bilaga
Skrivelse, Centerpartiet, Moderaterna, Liberalerna och
Sverigedemokraterna.
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Skrivelse om Vårbergs centrum

Alice Vestlin m.fl. (C)
Sophia Granswed Baat m.fl. (M)
Conny Gabrielsson m.fl. (L)
Tapani Juntunen m.fl. (SD)

Vårberg är ett utsatt område. Det område i
stadsdelsnämndsområdet som bedöms som det mest otrygga
området är Vårbergs centrum. Det är även det första man möts av
när man kliver av tunnelbanan. Vårberg, med skogen,
strandpromenaden, Vårbergstoppen och närheten till vattnet är en
av Stockholms vackraste stadsdelar. Centrum behöver få ett lyft för
att bättre harmonisera med allt det vackra som finns i vår stadsdel.

Utvecklingen i centrum har länge gått åt fel håll. Flera ägarbyten
har gjorts och för ett år sedan publicerades en artikel i Mitti där
lokalbefolkningen beskrev Vårbergs centrum som dött, otryggt,
trångt och fult. Bland annat lyftes restaurangdelen i mitten som vid
tillfället var, och fortfarande är, inhägnad och täckt av gröna
plastskynken. En boende beskrev en stor oro för de hala golven
som omgärdar centrumanläggningen. Även avsaknaden av
sittplatser i centrum togs upp som ett problem.

I sammanhanget vill vi lyfta fram att det är bra att förvaltningen
inom ramen för platssamverkan anordnar aktiviteter såsom
kvinnofika och regelbundet har personal från medborgarkontoret
på plats. Vi anser dock att det är viktigt att centrumägaren
genomför en fysisk upprustning för att öka tryggheten. Att
centrum blir tryggare och en mer attraktiv plats att vistas på är
angeläget även ur ett jämställdhetsperspektiv, för att skapa bättre
möjligheter för kvinnor att ta plats i det offentliga rummet.

I ett tjänsteutlåtande daterat mars 2022 beskriver förvaltningen att
centrumägaren är positiv till att titta på förbättringsförslag
gällande trygghet och upprustning av centrum. Vårbergs centrum
ska inte vara den mest otrygga platsen i vår stadsdel utan tvärtom
den tryggaste. Genom att rusta upp och skapa fler öppna
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mötesplatser där medborgare kan träffas och finna en gemenskap
tror vi att det är möjligt.

Med anledning av detta undrar vi

• Vad finns det för pågående och planerade åtgärder för att
rusta upp centrum?

• Vilka aktörer medverkar i platssamverkan kring Vårbergs
centrum och hur kan arbetet intensifieras?

• Finns det någon plan inför vintern för att komma till bukt
med den hala gången mellan centrum och parkleken?

• Vad tänker Skärholmens stadsdelsnämnd göra för att
centrum ska bli tryggare och trevligare?


